
Rada Gm •. I M t.s"w. Ko_ • wy 
42-~.oO ,(OZ I F G l O W V 

Ul. P Mor.;-.1~ .. ld 14 
woj śląsK1e 

Nr OR-BR.0002.45.2022 

PROTOKÓL Nr XLV/2022 

z czterdziestej piątej Sesji Rady Gminy i Miasta Koziegłowy odbytej 
w dniu 29 grudnia 2022 r. w godzinach 12,00 - 13,40 

w sali posiedzeń w Unędzie Gminy i Miasta Koziegłowy. 

Uchwały podjęte na seRji: 

1. Nr 385/XLV/2022 w sprawie zmiany Uchwały Nr 323/XXXV/2022 Rady Gminy i Miasta 
Koziegłowy z dnia 24 marca 2022 r. w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki 
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na lata 
2022-2024. 

2. Nr 386/XLV/2022 w sprawie wprowadzenia i poboru opłaty targowej w drodze inkasa oraz 
określenie inkasentów. 

3. Nr 387/XLV/2022 w sprawie uchwalenia budżetu Gminy i Miasta Koziegłowy na 2023 rok. 

4. Nr 388/XLV /2022 w sprawie uchwalenia Wieloletnkj Prognozy Finansowej Gminy 
i Miasta Koziegłowy na 2023 r. 

5. Nr 389/XL V /2022 w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Gminy i Miasta Koziegłowy 
na 2023 rok. 

6. Nr 390/XLV/2022 w sprawie zatwierdzenia planów pracy komisji Rady Gminy i Miasta 
Koziegłowy na 2023 rok. 

7. Nr 391/XLV/2022 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług 
w zakresie publicznego transportu zbiorowego. 

8. Nr 392/XLV /2022 w sprawie nadania nazwy rondu w Postępie. 

Podjęte uchwały stanowią załączniki od nr 1 do nr 8 do protokołu. 

Raport z przeprowadzonych głosowań stanowi załącznik nr 9 do protokołu 
Obrady sesji były transmitowane i utrwalono nagranie z obrad. 

Obradom sesji przewodniczyła Przewodnicząca Rady Gminy i Miasta Koziegłowy 
Pani Joanna Kołodziejczyk. 

Protokolant: Urszula Dyja. 

Skład Rady Gminy i Miasta Koziegłowy: 15 Radnych . 

Radnych obecnych na Sesji: 15. 
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Spoza Rady w Sesji uczestniczyli: 
- Burmistrz GiM Pan Jacek Ślęczka 
- Skarbnik GiM Pani Jadwiga Matyja 

- Sekretarz GiM Pan Krzysztof Bąk 

- Dyrektor ZEAOS Pani Katarzyna Zychowicz 

- Dyrektor GMOPS Pani Agnieszka Kłys 

- Kierownik Referatu Promocji Pani Wioelta Szymczyk 

- Kierownik Referatu Inwestycji Pan Przemysław Kołodziejczyk 

- Pracownik Referatu Gospodarki Gruntami i Ochrony Środowiska Pan Grzegorz Chwist 

- Rad.ca Prawny U rzędu GiM Pani Aneta Sosnówka 
- Sołtysi i Przewodniczący Zarządu Mieszkańców Koziegłów 

Porządek obrad sesji podanv w zawiadomieniu: 

I. 
2. 

3. 
4. 

5. 

6. 

Przedstawienie porządku obrad. 

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy i Miasta Koziegłowy na 2022 rok. 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 323/XXXV/2022 Rady Gminy i Miasta 

Koziegłowy z dnia 24 marca 2022 r. w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na lata 

2022-2024. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia i poboru opłaty targowej w drodze inkasa oraz 

określenie inkasentów. 
8. Uchwalenie budżetu Gminy i Miasta Koziegłowy na 2023 rok : 

1) prezentacja projektu budżetu przez Burmistrza Gminy i Miasta, 

2) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej, 
3) odczytanie opinii Komisji stałych, w tym Komisji właściwej do spraw budżetu 

4) dyskusja, 
5) odczytanie projektu uchwały budżetowej i jej przegłosowanie. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

i Miasta Koziegłowy na 2023 r. 
1 O. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Gminy i Miasta Koziegłowy 

na 2023 rok. 
11. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy komisji Rady Gminy i Miasta 

Koziegłowy na 2023 rok. 
12. Informacja Burmistrza Gminy i Miasta z działałności w okresie międzysesyjnym. 
13. lnfonnacja Przewodnicz.ącej Rady Gminy i Miasta o działaniach podejmowanych 

w okresie międzysesyjnym. 

14. Interpelacje i zapytania radnych. 

15. Wolne wnioski i informacje. 

16. Zakończenie obrad 45 Sesji. 

Porządek obrad stanowi załącznik nr 1 O do protokołu. 
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Przebieg obrad: 

Ad, pkt 1 

Przewodnic74ca Rady Gminy i Miasta Koziegłowy Pani Joanna Kołodziejczyk dokonała 
otwarcia sc~ji, powitała przybyłych na sesję radnych, Pan Burmistrza, kierowników jednostek 

organizacyjnych, pracowników U~du Gminy i Miasta, Państwa Sołtysów oraz 
Przewodniczących zarządów Miasta Koziegłowy i dzielnic. 

Pani Prz.ewodnicząca Rady Gminy i Miasta poinformowała, w dniu dzisiejszym będzie 
miał miejsce uroczysty akcent , związany z wręczeniem nagród dla Jakuba Musialika 
osiągającego wysokie wyniki sportowe w kolarstwie. 
Ponieważ Jakub nie mógł przybyć na dzisiejs74 scąję, nagrody dla syna odbierze Pan Grzegorz 

Musialik.. 
Pani Przewodnicząca Rady poinformowała, że Jakub Musialik otrzymał nagrody Burmistrza, 
z.godnie z uchwalonym przez Radę Gminy i Miasta Koziegłowy Regulaminem przyznawania 
nagród za wysokie wyniki sportowe, a są to nagrody: 

1) za zajęcie pierwszego miejsca w Mistrzostwach Polski Juniorów jazda na czas drużyn 
( czwórki) w kategorii Elita 

2) za zajęcie drugiego miejsca w Mistrzostwach Polski Juniorów jazda na czas dwójek 

w kategorii Elita. 

Pani Przewodnicząca Rady \.\-Taz z Panem Burmistrzem wręczyli nagrody oraz list gratulacyjny 
dla Jakuba Musialika. W imieniu władz samorządowych pogratulowali sukcesów Jakubowi, 
rodzicom i trenerom , życząc wytrwałości i dalszych sukcesów sportowych. 

Pani Przewodnicząca Rady poprosiła Radnych o zalogowanie się w systemie głosowania 

oraz potwierdzenie obecności na dzisiejszej sesji. 

Pani Przewodnicząca Rady poinformowała, że skład Rady wynosi 15 radnych. 

Zgodnie z listą obecności i potwierdzeniem obecności w systemie do głosowania, w sesji Rady 

Gminy i Miasta uczestniczyło t 5 Radnych. 
Pani Przewodnicząca stwierdziła więc, że sesja jest prawomocna. 

Lista obecności radnych i sołtysów stanowią załączniki nr 11, 12 do protokołu. 

Ad. pkt 2 

Przewodnicząca Rady Pani Joanna Kołodziejczyk zaproponowała zmiany w porządku 

obrad bieżącej sesji, a mianowicie : 
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1. Wyłączenie z porządku obrad projektów uchwał w sprawie: 

1) zmian w budżecie 2022 r. 

2) oraz zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

ponieważ nie zachodzi konieczność dokonywania zmian. 

2. Rozszerzenie porz.ądku obrad o podjęcie uchwał: 

I) w sprawie V.')'rażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie 

publicznego transportu zbiorowego, 

2) w sprawie nadania nazwy rondu w Postępie. 

Pani Przewodnicz.ąca Rady poinformowała, że projekty uchwał omawiane były szczegółowo 

na wspólnym posiedz.eniu Komisji Rady w dniu wczorajszym. Zaproponowała rozpatrzenie tych 

uchwał po wtwierdzeniu planów pracy Komisji i przesunięcie pozostałych punktów porządku 

obrad. 
Zapytała czy radni będą zgłaszać wnioski w sprnwie porządku obrad sesji. Wobec braku 

wniosków wproponowała przystąpienie do głosowania nad porządkiem obrad. 
Porządek obrad \.Vfaz z zaproponowanymi zmianami został przyjęty 15 głosami „za" 

(jednogłośnie). 

Uchwalonv porządek obrad Sesji: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 
5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 323/XXXV/2022 Rady Gminy i Miasta 

Koziegłowy z dnia 24 marca 2022 r. w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii na lata 2022-2024. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia i poboru opłaty targowej w drodze inkasa oraz 

określenie inkasentów. 
7. Uchwalenie budżetu Gminy i Miasta Koziegłowy na 2023 rok : 

I) prezentacja projektu budżetu przez Burmistrza Gminy i Miasta, 

2) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej, 
3) odczytanie opinii Komisji stałych, w tym Komisji właściwej do spraw budżetu 

4) dyskusja, 
5) odczytanie projektu uchwały budżetowej i jej przegłosowanie. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

i Miasta Koziegłowy na 2023 r. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Gminy i Miasta Koziegłowy 

na 2023 rok. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy komisji Rady Gminy i Miasta 

Koziegłowy na 2023 rok. 



11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług 

w zakresie publicmego transportu zbiorowego. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy rondu w Postępie. 

13. Informacja Burmistrza Gminy i Miasta z działalności w okresie międzysesyjnym. 

14. Informacja Przewodniczącej Rady Gminy i Miasta o działaniach podejmowanych 
w okresie międzysesyjnym. 

15. Interpelacje i zapytania radnych. 

16. Wolne wnioski i informacje. 

17. Zakończenie obrad 45 Sesji. 

Ad. pkt 3 

Przewodnicząca Rady Pani Joanna Kołodziejczyk poinformowała, że protokół 

z poprzedniej sesji v.ywieszony był na tablicy ogłoszei1 i był do wglądu w Biurze Rady , każdy 

miał możliwość zapoznania się z nimi. Zapytała czy Radni będą zgłaszali wnioski lub uwagi 

do protokołu. Uwag nie zgłaszano. 
Protokół z poprzedniej sesji, która odbyła się w dniu 15 grudnia 2022 roku został przyjęty 

15 głosami „za" ( jednogłośnie) . 

Ad. pkt 4 

Rada Gminy i Miasta Koziegłowy jednogłośnie powołała Komisję Uchwał i Wniosków 

w składzie: 

1. Pan Czesław Chwist 

2. Pan Andrzej Okularczyk 

3. Pan Marcin Będkowski 

Ad. pkt 5 

Pan Czesław Chwist przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 
323/XXXV /2022 Rady Gminy i Miasta Koziegłowy z dnia 24 marca 2022 r. w sprawie 

przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2022-2024 ( załącznik nr 13 do protokołu). 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały . 

Uchwala Nr 385/XLV/2022 w sprawie zmiany Uchwały Nr 323/XXXV/2022 Rady Gminy 

i Miasta Koziegłowy z dnia 24 marca 2022 r. w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii 

na lata 2022-2024 została przyjęta 15 głosami „za" ( jednogłośnie). 
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Ad. 11kt 6 

Pan Andrzej Okularczyk przedstawił projekt uchwały w sprawie wprowadzenia i poboru 

opłaty targowej w drodze inkasa oraz określenie inkasentów ( załącznik m 14 do protokołu). 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały. 

Uchwala Nr 386/XL V/2022 w sprawie v.prowadzenia i poboru opłaty targowej w drodze inkasa 

oraz określenie inkasentów została przyjęta 15 głosami „za" (jednogłośnie). 

Ad. pkt 7 

Pan Marcin Będkowski przedstawił projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu 

Gminy i Miasta Koziegłowy na rok 2023 ( załącznik nr 15 do protokołu). 

Następnie Pani Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Panu Burmistrzowi , celem przedstawienia 

projektu budżetu na 2023 rok. 

Pan Burmistrz odniósł się na wstępie do S}iuacji, w jakiej przyszło nam obecnie żyć i pracować 

na rzecz Gminy i Miasta Koziegłowy. Z początkiem roku uważaliśmy, że okres trudnych działań 

i sytuacji, która miała miejsce, a związana z koronawirusem, przechodzi do historii. Niemniej 

jednak 24 lutego obudziliśmy się wszyscy, nie tylko Polska i Ukraina, ale Europa i świat 

w nowej rzeczywistości i od tego czasu ze wszystkimi skutkami odczuwalnymi, mamy ogromny 

problem z sytuacją ekonomiczną, nie tylko w Polsce, ale i w Europie. Jesteśmy bardzo przejęci 

losem mieszkańców Ukrainy nie tylko pozbawionych domów , ale i bestialsko mordowanych 

przez Rosjan. Sytuacja dotąd nie spotykana, która z natury rzeczy przekłada si9 na pewnego 

rodzaju skutki związane z projektem budżetu na rok przyszły. Podziękował wszystkim, którzy 
w tych trudnych dniach , miesiącach pomagali i pomagają Ukrainie w jakikolwiek sposób. 

Wszyscy doświadczamy tych zmian i wyjątkowych trudności nie tylko w życiu ekonomicznym, 

ale i społecznym, w tej sytuacji która nas zastała. Jednak realizując ustawowy obowiązek, 

zgodny z ustawą o finansach publicznych zarządzeniem nr 127 z dnia 14 listopada 2022 roku 

pnekazał projekt uchwały budżetowej Radzie Gminy i Mia.-.ta Koziegłowy oraz Regionalnej 

Izbie Obrachunkowej. Projekt ten, jak co roku jest wypadkową naszych możliwości, oczekiwań 

ale i równie?.. tych sytuacji, które związane są ze wZiostem cen, usług, z sytuacją trudną, którą 

już na wstępie zasygnalizował. Po vroikliwej analizie zostały utworzone pewnego rodzaju dane 

wyjściowe do stworzenia projektu budżetu na rok 2023. Jako Urząd i jednostki podległe, 

ale również samorząd Gminy i Miasta Koziegłowy, czynimy starania, aby te budżety były 

budżetami, które się w miarę równoważą, są budżetami stabilnymi, prorozwojowymi 

i ambitnymi. I tutaj te cele musieliśmy wyważyć i połączyć, stąd ta wypadkowa projektu budżetu 

przedstawia się następująl:o: 

- po stronie dochodowej zgromadziliśmy wszelkiego rodzaju środki finansowe, które były 

w zasięgu ręki, zaróv..no z budżetu państwa , dotacji, subwencji , ale i również środków 

zewnętrznych . Projekt budżetu, jak l:0 roku był przygotowywany przy wnikliwej analizie 
i rozpo7naniu sytuacji finansowej . Podziękował kierownikom referatów Ur~tlu Gminy i Miasta 

i jednostek podległych za bardzo otwarte i solidarne podejście do tegoż projektu budżetu przy 

założeniach dosyć trudnych, wymagających rzeczywiście reagowania, i za odpowiedzialność 
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za finanse publiczne. Po stronie dochodowej zaplanowana jest pokaźna kwota 95.851.536,94 zł. 
Na tą strukturę dochodów składają się : dochody własne, subwencja ogólna, subwencja 
wyrównawcza, oświatowa oraz środki zewn~trznc zarówno krajowe jak i z Regionalnego 

Programu Operacyjnego i one są również imponujące po stronie wnioskowanych projektów 
i planowanych dochodów, bo wynoszą 29 .796.311,94 zł. 

- struktura wydatków - z uwagi na to, że v.'Ydatki podzielone są na wydatki bieżące i wydatki 
majątkowe, realizujemy zadania statutowe przez Urząd i jednostki podległe, przy 
uwarunkowaniach jakie są , jakie są w prognozie. Planowana suma wydatków sięga 

105.156.703,94 zł. , z tego wydatki majątkowe wynoszą kwotę 40.721.626,90 zł. W tamtym 
roku mieliśmy około 44% wydatków ogółem , w tym roku, pomimo tej trudnej sytuacji udało 
nam się i szcz.ęśliwie tworzymy ten budżet w wysokości 38,78% wydatków majątkowych, jeżeli 
chodzi o strukturę wydatków ogółem. Strona wydatkowa powstała na podstav.1e potrzeh, 
ale i mając na względzie stronę dochodową przeznaczoną na realizację zadań, zadań szczególnie 
nacechowanych dla beneficjentów - mieszkańców Gminy i Miasta Koziegłowy. Gro tych 
środków to są środki w ramach odnawialnych źródeł energii i to jest prawie 30 mln zł , które 
przeznac7arny w cyklu dwu letnim w Wieloletniej Prognozie Finansowej na realizację z.a.dań 
w zakresie odnawialnych źródeł energii. Jest to akurat sukces Gminy i Miasta Koziegłowy, nasz 
wspólny sukces, naszych pracowników, którzy skutecznie aplikowali i pozyskali wyjątkowe 
środki. Przełożyło się to na 1000 instalacji fotowoltaicznych, solarnych , setki wymienionych 
piecy na ekologiczne oraz budowa pomp ciepła. Po stronie wydatkowej dllŻ4 kwotę stanowią 
wydatki bieżące , ale tutaj specyfika naszej Gminy, wzrost cen towarów i usług , ale również 
i potrzeba organiz.acji z.a.dań poprzez działalność statutową wszystkich jednostek generuje coraz 
większe koszty utrzymania , coraz większe koszty wydatków bieżących. W tym 
projekcie budżetu wydatki bież.ące wynoszą 64.445.076,66 zł , co stanowi 61,22% struktury 
wydatków ogółem. Jest to tylko wzrost o 2 mln 200 tys. zł. w stosunku do roku bieżącego, gdzie 
sytuacja ekonomiczna i gospodarcz.a z tym niestabilnym rynkiem europejskim , jeżeli chodzi 
o ceny usług, a sz.czególnie paliwa, z czym się wiąże również cykl wzrostu wszelkich usług 

i cen. Szczegółowe dane zostały przedstawione w projekcie budżetu , a projekt uchwały został 
odczytany. Przedstawił więc najważniejsze cyfry zawarte w projekcie budżetu. 

Strona dochodowa: 

Podstawą przyjęcia prognozowanych wielkości dochodów, w tym dotacji i subwencji są: 

- zgodnie z informacją Ministerstwa Finansów określającą planowane wielkości rocznej .kwoty 
subwencji - łącznie 24.208.563 zł ( w tym część wyrównawcz.a, CZ(yŚĆ ośv.fatowa , udziały 
we wpływach z podatku dochodowego od osób fizycznych oraz od osób pravmych) 

- dotacja z budżetu państwa w ramach zadań zleconych 6.835.078 zł, 

- dotacje otrzymane z budżetu państwa na realizację bieżących zadań własnych gmm -

1.276.493 zł , 

- dotacje celowe otrzymane z budżetu państwa na realizację własnych zadań bieżących gmin 
w zakresie wychowania przedszkolnego - 585.516 zł ( przeds7.kola i oddziały przedszkolne), 
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- wpływy z podatków i opłat lokalnych - na poprzednich sesjach Rady Gminy i Miasta 
Koziegłowy podnosiliśmy pewną analizę kosztów związanych z realizacją zadań własnych 

gminy , stąd podatki i opłaty lokalne również na zró\.\lnoważonym poziomie zostały przyjęte 

i wpływy z podatków będą na bieżąco przez Gminę i Miasto Koziegłowy analizowane. 

Po zsumowaniu planowanych dochodów , dochodów majątkowych , które opiewają na kwotę 
29 mln zł, dochody Gminy i Miasta Koziegłowy są bardzo rozsądnie i realnie policzone , 
a szacunki oparte są na rzeczywistych danych roku 2021 , realizacji bieżącego budżetu oraz 
prognoz finansowych opartych na podstawie pisma Ministerstwa Finansów i opiewają na kwotę 
95.687.936,94 zł., w tym dochody bieżące w \\ysokości 66.055.225 zł. Szczegółowy podział 

w zakresie działów i rozdziałów oraz kategorii klasyfikacji budżetowej stanowią załączniki 

do projektu budżetu. 

Strona wydatkowa - po raz drugi w projekcie budżetu na rok przyszły przekracza kwotę 100 mln 
zł, a wynosi 105.166.703,56 zł, z tego wzrost wydatków bieżących do kwoty 64.445.076,66 zł. 
Jeżeli chodzi o strukturę związaną z realizacją zadań statutowych, w ramach wydatków 
bieżących kwota 18.512.233,66 zł. Są to wydatki związane z realizacją zadań statutowych 
planowanych w realizacji przez Urząd Gminy i Miasta i jednostki podległe i tutaj zapewnione 
są wszystkie zadania, które na bieżąco realizujemy, również zadania komunalne, ale i również 
te które wynikają z zadań statutowychjednostck podległych Gminie i Miastu Koziegłowy. 

Udzielamy dotacji na zadania bieżące dla instytucji kultury, dla podmiotów niepublicznych 
systemu oświaty, dla jednostek ochotniczych straży pożarnych, dla klubów sportowych, dla 
spółki wodnej , ale i ró\Vllież dotacje przeznaczamy w dalszym ciągu na dofinansowanie 
wymiany azbestu, źródeł ciepła oraz dla wsparcia działań klubów sportowych. Jest to kwota 

5.734.400 zł. 

Świadczenia po stronie wydatków realizowane przez Ośrodek Pomocy Społecznej to kwota 

8.804.005 zł. 

Wydatki majątkowe - to v.ydatki w wysokości 40.721.626,90 zł., procentowo są imponującą 
kwotą, a sięgają 38,78% wydatków ogółem przewidzianych w budżecie na rok 2023. Duża część 
tych środków, to środki które chcemy pozyskiwać w ramach odnawiałnych źródeł energii i tutąj 
udział w tej specyfice jest duży, ponieważ jest to kwota która sięga prawie 30 mln zł. 

w wydatkach dwuletnich w Wieloletniej Prognozie Finansowej. Poza tym chcemy w dalszym 
ciągu realizować zadania w zakresie infrastruktury wodociągowej i kanalizacyjnej, a mówimy 
o rozbudowie złe\Vlli Postęp, zlewni Koziegłowy , zlewni Lgoty Nadwarcie , ale przede 
wszystkim Kozicgłówek. Marny nadzieję, że ta inwestycja planowana do zakończenia 

w miesiącu kwietniu - maju, przełoży się na efekt w postaci ilości przyłączy , gospodarstw 

przyłączanych do wybudowanej sieci kanalizacyjnej . Mamy również nadzieję, że w ramach 
projektów tych wodno-kanalizacyjnych, mając je po stronic pozwoleń na budowę, będziemy 
skutecznie pozyskiwać środki zewnętrme z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska 
lub z Regionalnego Programu Operacyjnego , lub ze środków krajowych i takie również 

będziemy mieć na względzie. 

Transport i drogi publiczne - przewidujemy na dzień dzisiejszy kwotę może i nie dużą, ale ona 

daje impuls do tego , abyśmy za kwotę 3.195.570 zł. wyczerpałi skutecznie wniosek pozyskania 
środków na budowę drogi gminnej Koziegłówki - Lgota Górna w kierunku Postępu, 
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ale i również dała szansę na zaprojektowanie dwóch do czterech odcinków dróg gminnych, 
na które moglibyśmy uzyskać środki zewnętrzne w ramach PROW-u czy funduszu rozwoju 
gruntów rolnych . Mamy nadzieję, że zakupiona w tym roku nieruchomość w miejscowości 
Wojsławice otworzy taką możliwość przy projekcie połączenia drogi w Wojsławicach 

z Rzeniszowem. 

Również olbrzymia kwota, którą przeznaczamy w cyklu 2-letnim, to kwota na system opieki nad 
dziećmi do lat trzech , w tym dziale mieści się budowa żłobka gminnego w Koziegłowach , 
i na ten rok przewidujemy 8.078.500 zł. 

Gospodarka komunalna i ochrona Środowiska - 14.883.558,99 zł. Na to składa się budowa 
ogniw fotowoltaicznych i pomp ciepła , budowa kolektorów słonecznych i kotłów na biomasę . 
Również przewidujemy opracowanie dokumentacji projektowej dotycz.ącej budowy 
i rozbudowy, wymiany oświetlenia ulicznego na energooszczędne i chcielibyśmy, aby w nowym 
planie finansowym Regionalnego Programu Operacyjnego, ale i również mającym subregionalne 
odniesienie, takie środki na kontynuację wymiany oś,\<ietlenia ulicznego na ledowe się mała.zły. 

Na 2023 rok planowany jest deficyt budżetowy w kwocie 9.315.166,62 zł., z czego planuje się 
pokrycie kredytem bankowym w kwocie 8.500.000 zł oraz ewentualnie wolnymi środkan1i, 
które na dzień dzisiejszy posiadamy, tj. 815.166,62 zł. Mijający trudny rok, z trudnościami 
w procesie inwestycyjnym, ale wynikającym z czynności obiektywnych , przez brak 
komponentów, brak możliwości dostaw usług, pewnych towarów, mamy przesunięcia 

w projekcie budżetu do realiz.acji, szczególnie budowy instalacji solarnych na terenie Gminy 
i Miasta Koziegłowy. Wyraził nadzieję, że ta sytuacja jest przejściowa, która będzie się 

normalizowała. 

Projekt budżetu jest Yt-ypadkową naszych możliwości i oczekiwań, jest budżetem który daje 
szansę rozwoju, ale i również budżetem, na który mamy realny wpływ w ciągu roku 
budżetowego. Będziemy na pewno, podsumowując rok 2022 decydować o kwocie, która 
ewentualnie będzie do zagospodarowania i wspólnie będziemy dokonywać nowych możliwości 
rozwoju poprzez zakupy sprzętu, wyposażenia cz.y działania inwestycyjne. 

Zwrócił się do Pani Przewodniczącej Rady Gminy i Miasta oraz do Radnych o przyjęcie 
projektu budżetu na rok 2023 w zaproponowanej formie, a ma nadzieję, że realizacja pozwoli 
nam na bezpieczne funkcjonowanie we wszystkich obszarach Gminy i Miasta Koziegłowy, 

ale z tym bezpieczeństwem daleko idącym, również tym finansowym, tym gospodarczym, które 
musimy mieć zawsze na przodzie i jako priorytet realizować. Podziękował za umożliwienie 
prezentacji. Nadmienił, że szczegółowy projekt budżetu z załącznikami, z częścią opisową 
nie tylko Urzędu Gminy i Miasta, ale i jednostek podległych oraz wszelkie załączniki został 
dostarczony Radzie Gminy i Miasta i był przedmiotem obrad komisji Rady Gminy i Miasta 
Koziegłov.')' ( z.ałącznik nr 15 do protokołu). 

Wiceprzewodniczący Rady Pan Damian Cesarz przedstawił pozytywną opinię 

Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedłożonym przez Burmistrza Gminy i Miasta 
Koziegłowy projekcie uchwały budżetowej na 2023 rok wraz z uzasadnieniem i materiałami 
informacyjnymi ( załącznik nr 16 do protokołu). 



Przewodniczący Komisji Gospodarki i Polityki Finansowej Pan Andrzej Szóstak 
przedstawił opinię Komisji stałych Rady GiM Koziegłowy dotyczącą projektu budżetu GiM 
Koziegłowy na 2023 rok, w której rekomenduje się projekt budżetu przedstawiony przez 
Burmistrza do przyjęcia prz.ez Radę Gminy i Miasta Koziegłowy ( opinia stanowi załącznik 

m 17 do protokołu). 

Pani Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem budżetu . 

W dyskusji zabierali głos: 

Radny Pan Michał Kubalski podkreślił, że za nami ciężki rok, a przed nami kolejny rok 
z imponującym budżetem, przekraczamy po raz kolejny 100 mln zł jeśli chodzi o stronę 
wydatków. W ramach tego mamy prawie 40 mln wydatków majątkowych tak 
niezbędnych w kluczowych obszarach jak odnawialne źródła energii, dzięki którym 
powstały setki instalacji , które poprawiąją nasze środowisko. Pojawiają się nowe 

inwestycje , a także tak potrzebna inwestycja oczekiwana od wielu lat, jak budowa 
żłobka gminnego, która się rozpocznie w najbliższym czasie. Przed nami rok trudny , 
w dobie szalejącej inflacji, rosnących cen nośników energii. Na ten moment mamy 
zaplanowane to o czym wiemy, co dało się zaplanować. Nie wiemy jednak co nas czeka 
w najbliższym czasie. Jedno co wiemy, to wiemy że potrzebujemy 8,5 mln zł żeby 
sfinansować pewne potrzeby, wi9c miejmy nadzieję, że w przyszłym roku b9dziemy 
w dalszym ciągu racj ona lnic podchodzić do wydatkowania i przyglądać się tak jak 
dotychcZB.S każdej wydawanej złotówce i nie będzie potrzeby zaciągania dodatkowych 
kredytów. Jak. kiedyś ktoś powiedział: nie patrzmy jak zaoszczędzić, patrzmy jak środki 

pozyskać - niestety z perspektyv,y naszego budżetu niezbędne są pewne oszczędności, 
bo tutaj możemy pozyskiwać środki, ale wszyscy wiemy że potrzebujemy wkładu 
własnego. Na chwilę obecną jest coraz trudniej , wydatki coraz częściej w jakiś sposób 
dociskają, więc trzymamy tutaj rękę na pulsie i trzymamy Burmistrza za słowo, 
że Burmistrz podejmie w przyszłym roku pev.ne decyzje i kierunki , zaczniemy prace 
nad strategią oświaty, bo tutaj dokładamy prawie 6 mln zł., wydatki bieżące przekraczają 
nasze dochody bieżące w Dziale Oświaty. W związku z tym trzymamy kciuki za strategię 
w Oświacie . Już dzisiaj Minister Czamek zapowiadał, że w najbliższym czasie będą 
potrzebne pewne niezbędne kroki w zakresie edukacji w skali całego Kraju. Trzymamy 
również kciuk.i za poprawę strony dochodowej i zapowiadane kontrole podatkowe, bo nie 
sztuka ponosić każdorazowo obciążenia dla mieszkańców , którzy sumiennie płacą 
i pomagają rozwijać tą Gminę, ale żebyśmy zadbali nie tylko o wydatki, ale i również 

o dochody; 

Innych głosów w dyskusji nie było. 

Pani Przewodnicząca Rady, podsumowując prezentację projek1u budżetu i wypowiedź Radnego 
Pana Michała Kubalskiego podkreśliła, że przekraczamy LO0 mln zł . Rok 2022 zapowiadał 
się najpierw pesymistycznie, później byliśmy zadowoleni, bo przychodziły kolejne środki 

finansowe, między innymi na wygrane projekty i oby ten scenariusz się powtórzył. Nie wiemy 
jaki b<;dzie rok 2023 , wyraziła obawę co do kwoty deficytu - 8,5 mln zł . Podkreśliła, 

~ musimy pracować tak, aby uchronić się od kredytów, bo rosną rówTiież stopy procentowe. 
Jak wspomniał Radny Pan Michał Kubalski, należy zadbać o stronę dochodową , hy każdy 
rzetelnie i uczciwe płacił podatki . Nas;i mieszkańcy do tej pory byli przyzwyczajeni 
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do wszystkich dóbr , które spłynęły na Gminę i Miasto w postaci pieców ekologicznych, 
solarów, fotowoltaiki , pomp ciepła. Podziękowała Panu Burmistrzowi oraz pracownikom 
z.a wszystkie pozyskane środki , Wszyscy przym,ryczailiśmy się do tego, że to wszystko mamy, 
natomiast żeby o cokolwiek zabiegać w przyszłym roku, należy również zadbać o środki własne 
i żeby one były, musimy wrócić do podatków i do uczciwości naszych podatników. Rozmawiała 
z jednym z podatników, który nie otrzymał pompy ciepła, bo za późno złożył wniosek , nie był 
nawet na liście rezerwowej, ale widząc jak pracujemy, sądzi że będzie mógł w przyszłym roku 
ubiegać się o pompę ciepła, bo na pewno w Gminie Koziegło..,.,y takie wnioski znów będą i nie 
będzie się musiał troszczyć o węgiel. Wyjaśniła więc, że wnioski są pisane i jeżeli będzie taka 
możliwość na pewno pracownicy Urzętlu i Pan Burmistrz takie wnioski złożą. Zapytała też tą 
osobę czy płaci uczciwie podatki i uzyskała odpowiedź,~ bywało rożnie. Ostrzegła więc, że po 
no..,.,ym roku zgodnie z tym, o co Rada wnioskowała i z godnie z tym, co Pan Burmistrz 

zadeklarował , wszystkie podatki od przedsiębiorców będą sprawdzane. 

Pani Przewodnicząca Rady zwróciła się do Pana Bunnistrz.a iż liczy na to, że Pan Burmistrz 
i wszyscy praco"'nicy sprężą się , byśmy zapowiadający się trudny 2023 rok przeszli tak, byśmy 
nie musieli kredytów zaciągać , by jak najmniej kredytu z.ostawić po obecnej kadencji, która 

niedługo się kończy. 

Następnie Pani Przewodnicząca zarządziła głosowanie nad projektem uchwały w sprawie 
uchwalenia budżetu Gminy i Miasta Koziegło..,.,y na 2023 rok. 

Uchwala Nr 387/XLV/2022 w sprav.-ie uchwalenia budżetu Gminy Miasta Koziegłowy 

na 2023 rok została podjęta 15 głosami „za" (jednogłośnie). 

Ad. pkt 8 

Pan Cz.esław Chwist przedstawił projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy i Miasta Koziegło..,.,y na rok 2023 ( z.a.łącznik nr 18 do 

protokołu). 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy i Miasta Pan Damian Cesarz przedstawił pozytywną 
opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej o prz.edłożonym prz.ez Burmistrza Gminy i Miasta 
Koziegło..,.,y projekcie uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej ( załącznik nr 19 

do protokołu). 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały. 

Uchwala Nr 388/XLV/2022 w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
i Miasta Koziegło..,.,y na rok 2023 została przyjęta 15 głosami „za" (jednogłośnie). 

Ad. pkt 9 

Pan Andrzej Okularczyk przedstawił projekt uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy 
Rady Gminy i Miasta Koziegło..,.,y na 2023 rok ( załącznik nr 20 do protokołu). 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały . 

Uchwala Nr 389/XLV/2022 w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Gminy 1 Miasta 

Kozicgło..,.,y na 2023 rok została przyjęta 15 głosami „za" (jednogłośnie). 
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Ad. pkt 10 

Pan Marcin Będkowski przedstawił projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planów 
pracy Komisji Rady Gminy i Miasta Koziegłowy na 2023 rok ( załącznik nr 21 do protokołu). 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały. 

U chwała Nr 390/XL V /2022 w sprawie uchwalenia planów pracy Komisji Rady Gminy i Miasta 
Koziegłowy na2023 rok została przyjęta 15 głosami „za" (jednogłośnie). 

Ad. pkt 11 

Pan Czesław Chwist prz.edstawił projekt uchwały w sprawie wyraż.enia zgody na 
zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego 

( załącznik m 22 do protokołu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały . 

Pani Przewodnicząca Rady, nawiązując do wczorajszego posiedzenia wspólnego 
Komisji zwróciła się do Pana Burmistrza , by dokładnie przeanalizować kwestię dowozów, 
rozmmviać indywidualnie, bo jeżeli tylko trzy osoby korzystają z tego transportu, to nie mamy 

w budżecie takich środków, by dokładać 120 tys. zł. 
Pan Bunnistrz poinformował, 'Że w informacji o działalności w okresie międzysesyjnym ten 
temat poruszy. Obecnie chciałby zasygnalizować, że otrzymaliśmy od przewoźnika ilość biletów 

sprzedanych na tej trasie i z ubolewaniem poinformował, że na piec kursów które są każdego 
dnia jeździ sześć osób na dzień, czyli jedna osoba na jednej godzinie przewozu. Jest to bardzo 
nieefektywny, ale i drogi transport, szczególnie mówi o sołectwie, Mzyki, Gniazdów gdzie 

zobowiązaliśmy się żeby tą komunikację między Koziegłowami, Gniazdowem i Mzykami, 
w kierunku Woźnik , a później w kierunku Tarnowskich Gór uruchomić. Została uruchomiona 
i z przykrością informuje, że tymi trasami na dzień podróżuje tylko sześć osób. Tak wynika 

u sprzedaży biletów . 
Pani Przewodnicząca nadmieniła, że będziemy o tym rozmawiać w styczniu i obawia się, 
że konieczne będzie pojęcie drastycznych działań jeśli chodzi o tę sytuację. Następnie zarządziła 

głosowanie nad projektem uchwały. 

Uchwala Nr 391/XLV/2022 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie 
usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego została przyjęta 15 głosami „za" 

( jednogłośnie). 

Ad. pkt 12 

Pan Andrzej Okularczyk przedstawił projekt uchwały w sprawie nadania nazwy rondu 

w Postępie ( załącznik nr 23 do protokołu). 

Ra.dni nie wnosili uwag do projektu uchwały . 

Uchwala Nr 392/XLV/2022 w sprawie nadania nazwy rondu w Postępie została przyjęta 13 
głosami „za", przy dwóch wstrzymujących się głosach - od głosu wstrzymali się Radni: 
Pan Wojciech Chrapek, Pan Leonard Jagoda. Głosów przeciwnych nie było. 
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Ad. pkt 13 

Pani Prz.ewodnicząca udzieliła głosu Panu Burmistrzowi, celem przedstawienia informacji 

o działalności w okresie międzysesyjnym. 

Na wstępie Pan Burmistrz skierował podziękowania dla Państwa Radnych Gminy i Miasta 

Koziegłowy , którzy na te trudne i ciężkie czasy podjęli się wspólnie wyzwaniu w realizacji 
budżetu przed chwilą przyjętego. Podziękował Radnemu Panu Michałowi Kubalskiemu 

za słowa uwagi, rzeczywiście ten cytat który padł ostatnio na komisji żebyśmy patrzyli nie tylko 

jak oszczędzać, ale przede wszystkim jak pozyskiwać, on w samorządzie nic końca się realizuje, 
ponieważ naszym zadaniem, to co podkreślają wszyscy, a ma nadzieję że stosujemy je , 

tym bardziej jest rozsądne, racjonalne , rzeczowe i merytoryczne wydawanie każdej złotówki. 

I to jest naszym zadaniem i tutaj jeżeli chodzi o jakiekolwiek oszczędności, czy regulowanie 

wydatków bieżących jest również istotnym elementem naszej działalności, albo też 

wyjątkowym. Dlatego staramy się łączyć te dwa obszary - z jednej strony rzeczywiście patrzeć 

na każdą wydatkowaną złotówkę z budż.etu Gminy i Miasta Koziegłowy. Ta złotówka jest 

ciężko przez nas pozyskiwana, bo pochodzi albo z podatków i opłat lokalnych, albo z budżetu 

państwa, z odpisów osób fizycznych i prawnych lub pozyskiwana jest przez pracowników 

Urzędu i jednostek podległych, zarówno dla twardych jak i miękkich projektów. I tutaj jeszcze 

raz słowa podziękowania skierował w stronę Rady Gminy i Miasta Koziegłowy 

za merytoryczną oraz rzeczową pracę, realizację i wspólne tworzenie naszych zadań jako Gmina 

i Miasto Koziegło\.\y. Podziękował wszystkim osobom, które współtworzyły, tworzą i realizują 
ten budżet zarówno po stronie dochodowej , jak i wydatkowej. Rzeczywiście jest to budżet 

trudny, bo przed nami to, co było podkreślane przez Panią Przewodniczącą. trudne czasy -

z pewnym niepokojem , z pewnym znakiem zapytania. I to zarówno w budżetach naszych 

prywatnych, naszych działaniach społecznych , ale mówimy również o tych naszych działaniach 
ekonomicznych czy zawodowych. Przyszło nam żyć w tych dosyć wyjątkowych czasach, 

ma nadzieję że powrót do normalności , tej u podstaw ekonomicznych będącej gwarantem, żeby 
tą stabilizację w przyszłości realizować. Gmina Koziegłowy , w której mieszkamy, realizujemy 

plany i marzenia, oraz pomysły i zadania, jest Gminą wyjątkową - \.\yjątkową ludźmi , 

zaradnością i gospodarnością oraz działalnością mieszkańców Gminy i Miasta Koziegłowy 

z jednej strony. A z drugiej strony , z uwagi na położenie, na lokalizację - tą miejscowością 
gdzie podatki i opłaty lokalne, wpływy od osób .fizycznych i prawnych są takie, a nie inne. 

1 też czyniruy wszystko, aby w planach miejscowych, w studiach dawać szansę, możliwości 
rozwojów terenów inwestycyjnych , co ma nadzieję, że przy pewnych perspektywach planów 

rozbudoY..y sieci dróg , nie tylko gminnych, powiatowych czy wojewódzkich , ale i również przy 

remoncie DK-1 takie tereny w przyszłości w dostępie do usług przemysłowych , logistycznych 

nastąpią. Ma nadzieję, że ten budżet realny i możliwy będziemy wspólnie realizowali , tworzyli 

ale i również reagowali na wszelkiego rodzaju oczekiwania ze strony samorządu, mieszkańców, 
Państwa Sołtysów i środowisk w każdym obszarze życia Gminy i Miasta Koziegłowy. Często 

zapominamy o tym, że oprócz twardych projektów, oprócz inwestycji jest bieżące życie Ośrodka 

Pomocy Społecznej, Zespołu Usług Komunalnych, szkół, oświaty obsługi mieszkańców, jeżeli 

chodzi o Urząd Gminy i Miasta czy o bieżące utrzymanie Gminy w zakresie porządku 
i czystości. To są też olbrzymie \.\yzwania i olbrzymie potrzeby oraz oczekiwania. Wyraził 
nadzieję, że będziemy je wspólnie równoważyć oraz generować takie ewentualne wydatki, które 
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z.aspokoją lub ewentualnie uzupełnią te czasami skrajne oczekiwania i potrzeby. Ma nadzieję, 
że tak zawsze staraliśmy się to robić i będziemy w przyszłości. 

Następnie Pan Burmistrz przedstawił informację o działalności w okresie międzysesyjnym, 
. . . 

a m1anowic1e: 

zamykamy zadania, realizując podstawowe zadania inwestycyjne, domykając 

je w dosyć dobrym procencie, niemniej jednak pewnego rodzaju ograniczenia, o których 
również mówił prezentując projekt budżetu, wynikają korekty w Wieloletniej Prognozie 
Finansowej , szczególnie dotyczy to budowy urząd:zeń solarnych i tutaj mamy 
podpisanych ponad 240 umów , w granicach 140-170 zamontowanych instalacji , 70 
odebranych. Ma nadzieję, że sukcesywnie w przyszłym roku Wykonawca, pomimo 
pewnych trudności materiałowych będzie je w stanie zrealizować; 

- pompy ciepła - na pewno, jak Pani Przewodnicząca powiedziała, ~dziemy reagowali 
na każdy wniosek, każdy nowy projekt który będzie w tym kierunku zmierzał i jesteśmy 
na to przygotowani; 

- powołaliśmy klaster energii , by w ramach odnawialnych źródeł energii mieć lepsz.ą 

pozycję w pozyskiwaniu środków zewnętrznych, ale nie tylko mówi o samorządzie lecz 
również i o mieszkańcach, bo tutąi będą środki również granowe, ale mówi również 
o działalności gospodarczej, o przedsiębiorcach , w przyszłości o zakupie wspólnym 
energii , ałe i również magazynowaniu, bo do tego świat po tej wojnie będzie musiał 
zmierzać, aby się uniezałeżnić od wszelkich niepokojów ekonomicmych; 

- fundusz autokarowy - r:zeczywiście Gmina i Miasto Koziegłowy, to co Rada przed 
chwilą przyjęła w uchwale , realizuje jako dowóz w dwóch kierunkach: 
1) jeden bezpieczny kierunek Mzyki - Gniazdów - Siedlec Duży - Siedlec Mały -

Koziegłowy w kierunku Częstochowy, i tutaj rzeczywiście obłożenie i ilość tych tras 
jest dobra i imponująca. Cena, którą daje nam pnewoźnik jest satysfakcjonująca , 

2) odnośnie drugiego kierunku, o który wnioskowałi mieszkańcy, szczególnie Mzyk 
i Gniazdowa, aby uruchomić trasy dla dzieci i młodzieży oraz osób, które pracują 
w Tarnowskich Górach czy w Lublińcu , z niepokojem patrzymy na tego 
przewoźnika . Będziemy to analizować, jutro o godz. 9,oo jest spotkanie i ma 
nadzieję, że będzie ono również pewnym wyjściem do przyszłego roku; 

komunikacja publiczna powiatowa - dziś na stronie internetowej Urzędu Gminy i Miasta 
Koziegło'wy oraz Związku Powiatowo-Gminnego „Jedźmy Razem" został ogłoszony 
nowy rozkład jazdy , prosił zwłaszcza Państwa Sołtysów o zapoznanie się. Takie korekty 
i sygnalizacje w zakresie rozkładu jazdy b9dzie wykonywał przewoźnik. Uruchamiamy 
ten transport już 1 stycznia 2023 roku, by ze spokojem realizować te linie autobusowe 
powiatowo-gminne, które zostały przyjęte i znajdują coraz większe zapotrzebowanie 
przez mieszkańców Gminy i Miasta Koziegłowy; 
pod koniec roku odbyło si~ spotkanie z kierownikami jednostek organizacyjnych Gminy 
i Miasta Kol.iegłowy , dyrektorami szkół, gdzie nastąpiło podsumowanie , ale 
i omówiono plany krótkoterminowe związane z realizacją z.adań statutowych; 
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odbyło się Walne Zebranie członków Stowarzyszenia e-region, mamy pewnego rodzaju 
wyzwania i trudności związane z egzekucją, która czeka szesnaście lub dziewiętnaście 
gmin z naszego subregionu. Wyraził nadzieję, że sytuacja będzie się stabilizowała 

w procesie odwoławczym; 
- od kilku miesięcy czynimy starania, by obwodnica, która została nam przyrzeczona, 

została wpisana i zrealizowana, a mówi o obwodnicy w drodze wojewódzkiej 789, 

rozpoczniemy w styczniu cykl spotkań w sprawie warunków technicznych , lokalizacji 
oraz rozwiązań z tym związanych przez projektantów zamawiającego, czyli Zarządu 
Dróg Wojewódzkich, w następujących miejscowościach: Gniazdów, Koziegłowy, 

Wojsławice. Chciałby, aby przedstawiciele rad soleckich lub rad mieszkańców Cynkowa 
i Rzeniszowa w tym uczestniczyli, ponieważ oddziaływanie tej obwodnicy będzie 
również w pewnym stopniu nie tylko skutkowało dla miejscowości Gniazdów , 
Koziegłowy ale i również dla tych trzech miejscowości, jeżeli chodzi o włączenie w trasę 

DK-1; 
- inwestycje - domknęliśmy inwestycję budowy drogi gminnej Gniazdów - Wylągi , 

ale i również z dobrym skutkiem i w dobrym procencie zamykamy ten rok w kanalizacji 
sanitamej Koziegłowy i Koziegłówki, uzyskaliśmy stawiane sobie cele. Jeżeli chodzi 
o pompy ciepła - również. Jeżeli chodzi o fotowoltaikę mamy 100% wykonanych 

i rozliczonych instalacji; 
- zimowe utrzymanie - pomimo iż ten krótkotrwały atak zimy nastąpił, poradziliśmy sobie 

narzędziami i zasobem sprzętowo-kadrowym , który posiadamy i jesteśmy w miarę 

bezpiecmie przygotowani do zimowego utrzymania; 
- w zakresie działalności Ośrodka Pomocy Społecznej - zarówno dodatki węglowe, 

osłonowe jak również wsparcie dla osób starszych, samotnych jest priorytetem i mamy 

nadzieję, że wszystkie sprawy rozwiązywane są na bieżąco; 
- zabezpieczenie mieszkańców w opał - dzięki temu, że Gmina i Miasto Koziegłmvy 

przystąpiła do preferencyjnego Zakupu i sprzedaży węgla, że mamy dobrego operatora, 
który dostarczył do tych osób , dla których -wystarczyło węgla, węgiel przed świętami 
został dostarczony. Do Urzędu Gminy i Miasta Koziegło-wy wpłynęło na 2022 rok 818 
wniosków , z tego 40 wniosków nie wstało przyjętych do realizacji ze względu na braki 
ałbo brak umocowania formalnego do złożenia takiego wniosku,. Wniosków do realizacji 
zostało 778. Wniosków zrealizowanych jest 341 tj. 44% ogólnie złożonych wniosków, 
i to nie od nas zależało, bo zależało to od dostawcy tj. PGG. Jest to bardw duży 
wskaźnik w kontekście złożonych zapotrzebowani przez jednostki samorządowe. Dzięki 
dobrej współpracy z Urzędem Wojewódzkim, z Panem Starostą, ale i również z PGG 
udało nam się zdobyć 613 ton węgla , które zostały przyznane tym pierwszym 341 
wnioskodawcom. W dniu dzisiejszym otrzymaliśmy informację, że do 30 stycznia 2023 

roku będzie dostarczona następująca ilość węgla: kostka - 108 ton, orzech - 270 ton, 
groszek dwójka 378 ton, a będą pochodzić z KWK Staszic. Ma nadzieję, ze również 
przewoźnik wykona na tyle aktywną pracę, że w miesiącu styczeń - luty rozwiezie 
po7.ostałą część do pozostałych wnioskodawców. Uspokoił mieszkańców, że nie 
odebrany węgiel w tym roku zsumuje się z przyszłorocznym ewentualnie wnioskiem, 
tak że mieszkańcy będą mogli nabyć 3 tony po warunkach preferencyjnych. Na ostatniej 
Sesji i Komisji, dzięki wnioskowi Pani Przewodniczącej , pewna pula węgla została 
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rozdysponowana dla tzw. osób 'Wrażliwych, które akurat były w pilnej potrzebie zakupu . 
Po uzgodnieniu z Ośrodkiem Pomocy Społecznej te kilkanaście osób otrzymało węgiel 

niezwłocznie, po naszych interwencjach. 

Pan Burmistrz podziękował Radnym, Sołtysom za udział w spotkaniach okołoświątecznych, 
w spotkaniach szkolnych i przedszkolnych. Z wielką przyjemnością reprezentowaliśmy 

samorząd na kilku jasełkach szkolnych na terenie Gminy i Miasta Koziegłowy. Jasełka 
i spotkania przedświąteczne i wigilijne były wyjątkowe . Podziękował wszystkim , którzy 
te spotkania zorganizowali, a wspomniał o jednym, które najbardziej ujęło nasz.e serca -
Aniołkowe Granie w Przedszkolu Publicznym w Koziegłowach, gdzie jak co roku, nasze 
Przedszkole wspiera rodziny i dzieci z rodzin objętych doraźną pomocą opiekuńczą . Dar 
Serca Organizatorów , ale i również ucz.estników był przeogromny , a prz.edstawienie finalne 

było prz.epiękne i radosne. 
Na zakończenie swej wypowiedzi Pan Burmistrz złożył zebranym oraz wszystkim 
mieszkańcom Gminy i Miasta Koziegłowy życzenia na nadchodzący Nowy Rok 2023. 

Ad. pkt 14 

Pani Przewodnicząca Rady przedstawiła infonnację o działaniach podejmowanych 

w okresie międzysesyjnym. W okresie od ostatniej sesji Rady w dniu 15 grudnia 2022 r. 

podejmowane działania to: 
- zwołanie wspólnego posiedzenia Komisji, 
- zwołania oraz przygotowanie bieżącej sesji i praca nad materiałami sesyjnymi. 

Ad. pkt 15 

Radni nie składali pisemnych interpelacji. 

Ad. pkt 16 

Wolnych wniosków i infonnacji nie było. 

Pani PrzewodnicZ11ca złożyła zebranym oraz wszystkim mieszkańcom Gminy i Miasta 

Koziegłowy życzenia na nadchodzący Nowy Rok. 

Ad. pkt 17 

Wobec "''Yczerpania porządku obrad Przewodnicząca Rady Pani Joanna Kołodziejczyk 
zamknęła obrady czterdziestej piątej Sesji Rady Gminy i Miasta Koziegłowy, dziękując radnym 

oraz zaproszonym gościom za przybycie i udział w sesji. 
Na tym obrady czterdziestej piątej Sesji Rady Gminy i Miasta Koziegłov.--y zakończono. 

Protokół sporządziła: Urszula Dyja. 
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